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Åbningstider:

man–ons: 10:00–14:00, tors: 10:00–16:30, fre: 10:00–13:30

Referat Side:
1/2

Vedrørende : Journalnr.:
Dagsorden midtbyrådsmøde 23.01.20 00.17.00-P35-2-19

Mødedato : 23.01.20

Mødested: Hjallerup Kulturhus

Deltagere : Johan Jørgensen, John Erik Jensen, Ulla Jensen, Jan Munkholt, Rikke Mers-
holm, Eskild Andersen, Jens Erik Grøn, Christian Brasholt, Godtfred Pedersen,
Lene Faber, Gitte Hyttel, Karsten Frederiksen, Hildo Rasmussen, Dennis Kves-
sel, Kristian Bransager, Jonas Grothe Christensen, Sofie Eriksen, Tine Astrup
Jakobsen, Marianne Gade, Thomas Olsen, Bent Jørgensen (stedfortræder for
Bente Kristoffersen), Peter Jensen

Fraværende : Anne Provst, Steen Søgaard Petersen, Dan Kjeldsgård Christensen, Bente Kri-
stoffersen

Referent : SE

1. Velkomst v. Karsten Frederiksen
Kort præsentationsrunde

2. Godkendelse af dagsorden
Godkendt

3. Godkendelse af referat
Godkendt

4. Detailhandelsanalyse og Boligbehovsanalyse v. Tine Astrup
Begge analyser vil blive præsenteret på borgermødet, hvad forventer vi at få ud af dem?

5. Proces og tanker om udviklingsplan v. Kristian Bransager, COWI
Præsentation vedlagt.
COWIs udgangspunkt til udviklingsplan for Hjallerup midtby. Fokus på de private investe-
ringer, som skal ske i samspil med byrummet. Der skal også fokus på, hvad markedet ef-
terspørger, således udviklingsplanen bliver realisérbar.
- Drøftelse af det større puslespil med genhusning. Det skal ske i etaper. Det bliver en

kompliceret opgave, og derfor er der flere parter, der skal arbejde sammen.
- Drøftelse af strategisk/prioriteret rækkefølge af grundejerkontakt.
- Drøftelse af en direkte invitation til grundejerne til borgermødet.

6. Borgermøde og fordebat v. Tine Astrup
Fordebet godkendt af Økonomiudvalget d. 22.01.20. Den bliver sendt i offentlig høring fra
d. 27.01.20 - 24.02.20.



Side 2/2

Borgermødet afholdes den 12. februar i Hjallerup Kulturhus

Program og opbygning af borgermødet.
- Drøftelse af om opbygningen med de fem stationer er den mest hensigtsmæssige.
- Det er vigtig, der bliver en styring af de to sessioner, så borgerne flytter sig rundt.
- Det er en god metode til at få borgerne engageret, så de føler, de bliver hørt.
- Der vil være mange på ”Hjallerupcenteret”. Overvejelse om to stationer ved mange til-

meldinger.

De fem stationer ved borgermødet, med ønske om en bordformand fra Midtbyrådet.
- Kort drøftelse af bordformændenes rolle. Der skal lyttes og noteres.

Detailhandel: Rikke Mersholm
Hjallerupcenteret: Thomas Olsen
Trafik og infrastruktur: Godtfred Pedersen
Byrum og arkitektur: Christian Brasholt
Boligudvikling: Ingen frivillige. OK fra forvaltningen

Ønske om at få annonceret borgermødet i Midtvendsyssel Avis.

7. Eventuelt
a. Næste møde
Ønske om, at forvaltningen fremadrettet har printet navneskilte ud.
Ønske om at fremtidige møder bliver afholdt om fredagen og med start kl. 8.00.

b. Studieprojekt om knudepunkt i Hjallerup
En gruppe studerende fra Arkitektur & Design AAU vil i foråret arbejde med et projekt
om nyudformning af det kollektive trafikknudepunkt på Søndergade.


